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CПЕКТРАЛЬНЫЙ АНАЛИЗ КОЛЕБАНИЙ В СИСТЕМЕ 
ВЗАИМОДЕЙСТВУЮЩИХ ХАОТИЧЕСКИХ АВТОГЕНЕРАТОРОВ 

 
Т.Е. Вадивасова, А.С. Захарова 

 
В статье исследуются спектры колебаний двух взаимодействующих автогенераторов               
хаоса и их связь с парциальными коэффициентами эффективной диффузии фазы.                   
Прослеживается эволюция спектров и коэффициентов диффузии от несинхронного               
режима к режиму синхронизации хаоса. Выявлена аналогия между спектральными                 
характеристиками взаимодействующих генераторов детерминированного хаоса и           
взаимодействующих периодических генераторов с шумом. 
 

SPECTRAL ANALYSIS OF OSCILLATIONS IN THE SYSTEM OF COUPLED 
CHAOTIC SELF­SUSTAINED OSCILLATORS 

 
T.E. Vadivasova, A.S. Zakharova 

 
Spectra of oscillations in the system of two coupled self­sustained chaotic oscillators are                         
investigated in present work. The relation between spectra and partial effective phase                       
diffusion coefficients is determined. We follow the evolution of spectra and diffusion                       
coefficients from the asynchronous regime to the regime of synchronous chaos. The analogy                         
between spectral characteristics of coupled chaotic oscillators and noisy coupled periodic                     
oscillators is drawn. 
 


